
  
ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 30. 6. 2015 
 
Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Jahoda, Ing. Hrnčiřík, Ing. Klaudisová, prof. Urban, 

prof. Matějka, prof. Přibyl, doc. Turzík, Ing. Sudzina, doc. Hofmann, 
Ing. Mareš, RNDr. Dubcová 

 
Kontrola zápisu: 

 výběrové řízení (409 a 413) proběhlo 

 prodloužení akreditace habilitačního a jmenovacího – proběhlo hlasování per rollam, 
návrhy pro všechny obory doporučeny, pro 27, proti 0, zdrželi se 2 
 

1/ Děkanka prof. Urbanová: 
z KR/  

 rektor 
o  Dejvice Centr, opět se jedná o prodeji ČVUT s tím, že k 31. 12. 2016 můžeme získat 

část z pronajímaných prostor v budově B 
o Správní rada – jedná se o dvou nových členech 
o Zahraniční odd. – ve VŘ nevybrán žádný vedoucí, vedením pověřena Mgr. Iva Žilíková, 

další VŘ srpen-září 
o Ceny: Česká hlava – nikdo z FCHI, Cena F. Běhounka -  prof. Hajšlová Cena Josefa 

Hlávky pro nejlepší studenty a absolventy pražských veřejných vysokých škol, 
brněnské techniky a mladé talentované pracovníky Akademie věd České republiky – 
doporučeno se účastnit, z fakulty lze navrhnout jen jednoho studenta, návrhy 
(prozatím jméno) z ústavů co nejdříve děkance, do konce týdne svolá schůzku 
příslušných vedoucích pro výběr,  http://www.hlavkovanadace.cz/program_2015.php   

 

 prof. Kratochvíl 
o Software na plagiátorství, bude aplikován automaticky na bak., mag., dokt. práce, 

školitel bude mít možnost nahlídnout, kolegium pověřuje proděkana doc. Jahodu, aby 
jednal o možnosti aplikovat software před podáním práce, seznámit školitele 

o Repositář, úložiště – názor fakulty: přístup pro školitele, autora práce, vedoucího 
práce, tajemníka, děkana bude tlumočit proděkan doc. Jahoda 

o Pilotní ověření IPN metodiky, návštěva in situ proběhne zítra na dvou RU (prof. 
Kvasnička FPBT, prof. Jeníček FTOP),  

o Metodika 2013-15, prodloužena do r. 2016, sběr excelentních výsledků za r. 2014 
červenec – září, zodpovědný proděkan doc.  Friess, výsledky odevzdané v r. 2014 
nelze podat znovu, proděkan Friess se pokusí zjistit kritéria hodnocení excelentních 
výsledků 

 doc. Pospíšil 
o Centralizované projekty – možno podat tři za školu, prof. Matějka nemá zájem 

opakovat předchozí projekt, kdo by měl námět – přímo kontaktovat prorektora doc. 
Pospíšila 

o Institucionální plán IP, 19 mil Kč, náměty z fakult, podpora mladých, fond pro dobře 
probíhající doktorské studium, či pod., „měkké“ peníze, nikoli pro vybavení 
laboratoří, náměty doc. Pospíšilovi, na vědomí děkance 

http://www.hlavkovanadace.cz/program_2015.php


o OP VVV – očekávají se 4 nové výzvy, nás se týká podpora excelence 40-240 mil,  Kč / 
projekt, získat navrátilce nebo cizince do r. 2020-22 

o OP VVV – rekonstrukce místnosti, v následujících dnech bude vypsáno výběrové řízení 
na přípravu projektů, zodpovědná osoba Ing. Václav Dubský + Ing. Kokta 

o OP VVV – přístroje, zodpovídá ing. Kůsová, nelze pro komerční činnost, aplikovaný 
výzkum max. asi 20%, bude třeba dokládat časové snímky využití 

o OP VVV – schůzka 1. 7. ve 13 h B35, hlavně měkké projekty – účastní se proděkan 
doc. Jahoda („měkké“ peníze, proděk Hrnčiřík – místnosti a přístroje) 

 kvestorka 
o připomínky k FAZ do 15. 8. děkance, děkanka pošle souhrnně za fakultu 
o Dr. Dubcová - poslat podepsaný statut předsedkyni AS prof. Valentové 
o p. Jindáček bude odcházet do důchodu 

 

 Mgr. Janovský 
o 9. 9. 2015 Den vědy na pražských VŠ a Vědecký jarmark 

 
z KD/ 

 zástup během prázdnin rozeslán  

 inventarizace knižního fondu – dosavadní zpráva p. Rudolfové zmatečná, nelze 
kontrolovat soukromé knihy, fakulty přes děkany obdrží nové pokyny  

 VŘ pro ústavy 409 a 445 – 27. 7. 2015  v 9 .30 h, členové komise: děkanka prof. 
Urbanová, prof. Přibyl, doc. Friess, doc. Turzík, Ing. Hrnčiřík 

 
2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 Proděkan pro pedagogiku informoval o přijímacím řízení do magisterského studia- 
přihlášení/přijatí: ANFYCH 28/20, ANLE 55/31, INI 50/23, CHEMIE 67/39, PIM 70/39, 
NANO 90/52 

 Informoval o absolventech mag. studia: 56 absolvovalo, 5 opravná SZZ , na II. termín 
přihlášeno 20 

 
3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess: 
 doktorandi  

o eDoktorand: oficiální harmonogram - studenti vyplní do 31. 8., školitelé do 15. 9., z praktických 

důvodů výzva ke kompletnímu vyplnění včetně posudku školitele do 31. 8. před zápisem, 

správcem aplikace VaV (problémy řeší ing. Pospíšilová a Mgr. Popová) 

o ISP pro nastupující studenty v elektronické podobě bude do poloviny srpna, letos papírově a 

elektronicky, od příštího roku jen elektronicky 

o Dizertační práce – nová obálka na webu zveřejněna do 30. 6. 2015 v češtině a angličtině 

o Oddělení transferu technologií – od 1. 7. 2015 Ing. Jana Veverková, Ph.D., přebírá agendu 

SMV a excelentních výsledků   

 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Hrnčiřík: 

 Proděkan - Proděkan informoval o přípravě projektu rekonstrukce místností v rámci OP 
VVV, pro fázi 1 bylo za FCHI vybráno 19 celků 

 Informoval o zájmu Národní knihovny ČR o archivaci vybraných částí webu Ústavu 
fyzikální chemie (breviář a pokusy), v této souvislosti vyzval ostatní vedoucí ústavů 



fakulty k zasílání námětů na případné další části ústavních webů, které jsou zvláště 
informačně hodnotné a tedy vhodné pro zařazení do návrhu seznamu materiálů 
k archivaci na národní úrovni (NK). Náměty zasílat během července a srpna proděkanovi 
Hrnčiříkovi. 

 Informoval o přípravě akce Noc vědců 2015 (25.9.), společným tématem přednášek 
bude světlo (motto „Budiž noc a budiž světlo“), za FCHI bude přednášet prof. Petr 
Slavíček z ústavu 403 
 

5/ Různé: 

 402/ prof. Urban – má výhrady k rušnému prostředí v době obhajob, žádá o zajištění 
klidu, požádal proděkana doc. Jahodu, aby toto tlumočil prorektorovi prof. Bělohlavovi 
Vznesl rovněž dotaz, zda si CIS na sebe vydělá a připomíná, že to má být servisní 
pracoviště, přidává se prof. Přibyl 

 403/prof. Matějka – pochvala paní Ing. Algerové, za výbornou spolupráci a pomoc, 
připojil se i Ing. Mareš/445 

 444/ doc. Hofmann – pochválil studenta Tomečka a jeho školitele Ing. Fitla 
za diplomovou práci, za kterou získali 2 ceny 

 445/ Ing. Mareš – otázka na podzimní státnice, doc Jahoda informoval, že informace a 
seznamy pošle paní Svobodová. Schůzka tajemníků pouze v případě nutnosti. 

   
Termín příštího zasedání kolegia děkana – konec srpna, bude sděleno podle KR 
 
 

 
 
 prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 
 děkanka 


